



Co-funded by the
Erasmus+ Programme
of the European Union



How We Celebrate: Festivities and Traditions

Halloween-Fest

Die Schülerinnen und Schüler der 1A und 1B veranstalteten am 30.10.2014 ein Halloween-Fest. Es gab ein riesiges Süßigkeitenbuffet und tolle Mitmachstationen, in denen die Schülerinnen und Schüler z.B. gruselige Monster aus Nespressokapseln oder aus Äpfeln basteln konnten.

Es war ein sehr gelungenes und tolles Fest!

Halloween Party

On 30 October, 2014 students from classes 1A and 1B held a Halloween party. We had a huge 'sweets' buffet and along with fun activity stations where the students could make all sorts of Halloween related crafts including scary monsters recycled out of Nespresso capsules and caramel apples.





Weihnachten und Nikolaus
Christmas and St. Nikolaus



Faschingsfest

Auch heuer fand wieder unser alljähriges Faschingsfest statt. Die Schülerinnen und Schüler hatten tolle Kostüme und jede Menge gute Laune. Es war ein gelungenes Fest!

Carnival/Mardi Gras

Again this year we had our annual Carnival celebration. Our students wore fantastic costumes and brought along a great deal of good cheer. The party was a huge success!



Osterbrunch

Die 4D und die 4E veranstalteten im Schulhof ein gemütliches Osterfest. Gestartet wurde mit einer lustigen Nesterlsuche, gefolgt von einem netten gemeinsamen Frühstück im Schulgarten. Auch das Eierfärben hat den Schülerinnen und Schülern sehr viel Freude bereitet.

Easter Brunch

The classes 4D and 4E held a cozy Easter brunch in our school courtyard. It was kicked off with a fun Easter egg hunt followed by breakfast outside. The students even colored the eggs themselves!





Co-funded by the
Erasmus+ Programme
of the European Union